
Geachte wethouders en raadsleden, 
 
N.a.v. aan onze secretaris gestelde vragen over onze kantine, afkomstig van verschillende politieke 
partijen uit onze gemeente, vonden wij het als bestuur netjes om alle fracties en het college van B. 
en W. hier van op de hoogte te stellen. Wij vragen ons door de gestelde vragen namelijk af of de 
huidige stand van zaken rondom onze voormalige kantine én het multifunctionele Noorderpoort-
gebouw bij iedereen bekend is. 
Hieronder schetsen wij, zoveel mogelijk in chronologische volgorde, de situatie rondom de 
veranderingen aan de Sportparklaan. 
 
Tot 2014 was de situatie als volgt: De korbalkantine (genaamd ’t Hok) en het clubgebouw van 
Atletiek vereniging Jahn II stonden naast elkaar aan de sportparklaan. Hier maakten naast de 
genoemde verenigingen ook andere clubs gebruik van, waaronder De Runners en de Page Boulers. 
Vanaf 2015 bestaan beide clubgebouwen niet meer, alle verenigingen dienden vanaf dat moment 
gebruik te maken van het nieuwe multifunctionele Noorderpoort-schoolgebouw.  
 
Voorafgaand aan deze overgang heeft de gemeente alle betrokken verenigingen meegenomen in een 
traject aangaande het nieuwe multifunctionele gebouw. Tijdens dit traject werd de nieuwe situatie, 
mede door bezoeken bij andere gemeenten waar een dergelijke situatie al werkelijkheid was,  ons 
erg mooi voorgespiegeld. Aan het einde van het traject heeft de gemeente (dus niet de 
verenigingen!) besloten dat het nieuwe functionele gebouw er zou komen en derhalve alle overige 
clubgebouwen gesloopt dienden te worden. Een gebruikt argument dat onze kantine een bouwval 
zou zijn, werd toentertijd al weerlegd door bouwkundigen die aangegeven hebben dat het gebouw in 
bouwkundig goede staat verkeerde. Argumenten, verwachtingen  van onze vereniging werden 
genegeerd in het belang van het “hogere” doel, de school van Noorderpoort. 
 
Tijdens het traject zijn verschillende afspraken gemaakt, waarvan dit de belangrijkste zijn; 

A) Tijdens het traject mochten de verenigingen ten alle tijden uitstappen ( wethouder 
Hamster) 

B) Alle activiteiten, zoals die in ’t Hok plaatsvonden, zouden op eenzelfde manier plaats 
kunnen vinden in de nieuwe accommodatie. ( wethouder Hamster) 
C) De verenigingen zouden er financieel niet op achteruit gaan. (Wethouder Hamster en de 

gemeenteraad in vergadering bijeen) 
 

De gemeente is echter geen enkele van deze drie afspraken nagekomen!  
A) Op het moment dat de k.v. Stadskanaal’74 officieel uit het traject wilde stappen bleek dit 
niet meer mogelijk te zijn en werden we voor de keuze gesteld de school of niets. 
B) Veel activiteiten zoals die in ’t hok plaatsvonden zijn niet meer mogelijk in de nieuwe 
situatie. 
C) Ten aanzien van het financiële aspect zijn er afspraken gemaakt. Deze staan op de 
volgende pagina aangegeven. Hieruit blijkend is de vereniging er wel degelijk financieel 
duidelijk op achteruit gegaan. 

Daarnaast is ons argument dat je de ziel uit een vereniging van teamsporters trekt wanneer je die 

ontdoet van een eigen onderkomen helaas bewaarheid. Vooral in de korfbalcultuur is een eigen 

onderkomen onontbeerlijk. Ondanks allerlei pogingen om het tij te keren kunne we helaas amper 

meer spreken van een verenigingssfeer. 

Samenvattend heeft de gemeente zich niet aan de gemaakte (financiële-) afspraken gehouden en 

heeft het met het ontnemen van een eigen kantine de ziel uit de korfbalvereniging getrokken. De 

korfbalvereniging is en wordt duidelijk aan het lijntje gehouden. Dit moet niet lang meer duren, het 

lijntje is inmiddels erg dun en dreigt te knappen en is Stadskanaal een sportvereniging armer!  



In de hoop u voorlopig voldoende geïnformeerd te hebben en dank voor uw aandacht voor dit grote 

probleem. We hopen dat u op korte termijn alles in het werk wil stellen  om de korfbalvereniging 

voor Stadskanaal en omgeving te behouden. Uiteraard zijn we altijd bereid extra toelichting te geven 

in een gesprek. 

Hierna treft u een chronologisch overzicht aan van activiteiten die hebben moeten leiden tot een 
regeling. 
 
In december 2016 is er afgesproken dat de k.v. Stadskanaal’74  (verder genoemd KV) op papier zou 
zetten wat de inkomstenderving van onze vereniging was. Dit zou dan de basis voor een 
compensatieregeling zijn.  
Hieronder staan de gebeurtenissen nadien om tot een compensatieregeling te komen.: 
 
1-12-2016: 
Gemeente: Verzoek aan KV om onderbouwing van de inkomstenderving 
KV: Verzoek 1 aan gemeente voor compensatie met onderbouwing 
6-12-2016   
Gemeente: Ontvangstbevestiging men gaat ermee aan de slag. 
6 -3 -2017   
Gezamenlijk: Gesprek op gemeentehuis. Verzoek op verbeterde onderbouwing met actielijst 
korfbalvereniging om resultaten te verbeteren 
28-3-2017  
KV: Verzoek 2 aan gemeente met verbeterde argumentatie. Men gaat er mee aan de slag. 
12-6-2017  
KV: Verzoek om reactie 
17-7-2017  
Gesprek met ambtenaren op laatste moment wegens ziekte afgezegd. In dit telefonisch gesprek de 
vraag van de gemeente om financiële overzichten van de vereniging van de afgelopen 4 jaar. 
13-8-2017  
KV: Gevraagde overzichten verstuurd 
5-9-2017  
KV: Vraag om reactie 
28-9-2017  
Gemeente: De gemeente stuurt een voortgangsverslag met belofte binnenkort resultaat. 
4-10-2017  
Gemeente: Uitnodiging voor gesprek. 
7-11-2017  
Gezamenlijk: Bespreken resultaten tot nu toe. Toezegging gemeente om voor 10 jan. met een 
voorstel te komen. 
7-2-2018  
KV: Vraag om reactie 
8-2-2018  
Gemeente: Vanwege personele problemen. ( wethouders/ambtenaren/ externen: ICS)  Impasse . 
Tevens werd aangegeven dat vanwege interne verhuizingen de documenten zoek waren en of wij die 
maar weer opnieuw konden aanleveren. 
26-4-2018 
KV: Vraagt om re(actie) 
Door drukte op de juridische afdeling nog niet aan toegekomen maar ze gaan de komende tijd met 
het vraagstuk ‘inkomstenderving’ aan de slag gaan.  
7-9-2018  
KV:  Tot op heden niets meer vernomen. Wederom gevraagd om een compensatieregeling. 
 



 
 
 
Notabene: 
In 2016 is ons verzocht een derde neutrale gezaghebbende partij bereid te vinden die eventueel bij 

een meningsverschil zou bemiddelen. We hebben een notaris bereid gevonden om eventueel die 

rol op zich te nemen. De notaris is  ook door de gemeente is geaccepteerd. Tot het inzetten van 

deze bemiddelaar is het nooit gekomen. 

Huidige ontwikkelingen 

De gemeente Stadskanaal ondersteunt grote evenementen en wervingsactiviteiten in de sport.  

Zo organiseren wij al een paar jaar een groots opgezette Kangoeroedag i.s.m. de gemeente. 

Hier verwelkomen wij telkens tussen de 300 en 500 (!!!)  kinderen.  Zeer enthousiast maken zij kennis 

met de grondbeginselen van balspelen en ook korfbal. 

In de gesprekken met leerkrachten en ouders hebben wij inmiddels al meerdere malen te horen 

gekregen dat ouders niet voor de korfbalvereniging kiezen omdat ze het veld veel te ver van het 

clubhuis (lees Noorderpoort) vinden te liggen. De kleintjes kunnen niet alleen naar het toilet en zijn 

dan trouwens een halve training aan tijd kwijt. 

Ook vinden de ouders het een onveilige situatie. Met een clubhuis op het veld zou deze situatie 

voorkomen kunnen worden en zouden meer allerjongsten de weg naar de korfbalvereniging weten 

te vinden. 

Het aantal seniorenleden is de afgelopen jaren drastisch teruggelopen. Na trainen maakt men niet 

meer de gebruikelijk gang naar het clubhuis maar gaat men rechtstreeks naar huis. Ouders van 

kinderen brengen en halen de kinderen en wanneer men blijft kunnen wij hun geen onderdak geven. 

Deze ontwikkelingen ervaren wij als zeer zorgwekkend. Het ledenaantal stagneert bij de jeugd en 

daalt bij de senioren. De ziel is met het verdwijnen van ons clubhuis uit de vereniging gerukt. 

Dit kan toch niet de bedoeling zijn van het sportbeleid van de gemeente Stadskanaal. 

Wij hopen dat de slogan: 

Stadskanaal heeft het allemaal, nog jaren de lading blijft dekken. 

P.s.: Onze ultieme wens is dat we alsnog toestemming krijgen om een bescheiden clubhuis te 

plaatsen direct aan ons korfbalveld.  

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Atte C. van Haastrecht 

KV Stadskanaal’74 


